



SA Activities and the Latest Offers:

- **Garage Sale – Calling for Volunteers & Items for Charity Sale** (Collection of items from May 29 to Jun 9)
- **[Reminder] Hymn Singing Session (May 31)**
- **Lunch Talk: “Sa Wat Dee” (Jun 2)**
- **[Reminder] Lunch Sharing Session for Men (Jun 13)**
- **Thanks for your participation in SA Mix and Mingle 2017** (Photo Album link available till Jun 10)
- **The Latest Offers for Staff & SA Members: Telecommunication**

Campus News:

- **[Reminder] HKUST President’s Outstanding Service Award 2017: Invitation to Submission of Nominations (by Jun 30)**

1. **Garage Sale – Calling for Volunteers & Items for Charity Sale**

Two Garage Sales will be held respectively on June 3 and 10, 2017 (Sat), 9:00am-1:00pm, at the LG3 indoor car park. SA would like to call for volunteers and to collect items from staff members for sale at the event. Interested volunteers, please contact Chris Tso at eokytso@ust.hk or tel. 3469 2061.

Proceeds from the sale will be used for charity purposes. Kindly consider to donate new or second-hand items in good conditions for this purpose, and drop them at the collection box outside the Security Office (Atrium Level, Lift no. 2) on May 29 to Jun 9.

[SA Activities Team]

2. **[Reminder] [Hymn Singing Session \(May 31\)](#)**

(only Chinese version is available)

[SA Staff Christian Fellowship]

3. **Lunch Talk: “Sa Wat Dee” (Jun 2)**

Akha people, an ethnic minority, live in the mountains of Myanmar which is very remote. They grow crops, soybeans or even opium. Brian Cheng, formerly an SAO Student Counsellor, will share with us how he helps Akha people improve their living by introducing organic farming.

Date: 2 Jun 2017 (FRI)
Time: 1pm-2pm
Venue: LT-E
Language: Cantonese

(please see Chinese version below for details)

[SA Staff Christian Fellowship]

4. **[Reminder] Lunch Sharing Session for Men on Jun 13**
(only Chinese version is available)

[SA Staff Christian Fellowship]

5. **Thanks for your participation in SA Mix and Mingle 2017**

On May 10, we had our first Happy Hours in 2017 – Mix & Mingle at the Conference Lodge, our new on-campus hotel, with over 80 members in attendance. It was a joyous occasion for our members to network and get to know one another, as well as a special one to thank and bid farewell to our dedicated members Albert Lam, Emma Fung & KL Lam (in alphabetical order) who will be retiring on 30 June. To share our happy moments, please visit:

<https://drive.google.com/open?id=0B6VxrNZZAjFueG1DVGItVHFcbTA>

(The photo link is valid until Jun 10, 2017.)

We greatly appreciate the genuine support and feedback from our members. Look forward to seeing you in our coming events.

[SA Activities Team]

6. **The Latest Offers for Staff & SA Members: Telecommunication**

New Offers:

- Monthly Offer on [telecommunication](#) (till Jun 30)

Please check the latest offers for staff & SA members at: http://staff.ust.hk/service_off.html

[SA Benefits Team]

Campus News:

- **[Reminder] HKUST President's Outstanding Service Award 2017: Invitation to Submission of Nominations (by Jun 30)**

[Selection Committee for HKUST President's Outstanding Service Award 2017]

May 29, 2017
HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk
"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html
Interest Groups & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====

科大教職員會活動及最新優惠：

- 舊貨新賣活動：招募義工及義賣物品 (舊物收集由今日開始至 6 月 9 日)
- [溫馨提示] 詩歌齊分享 (5 月 31 日)
- 午間講座：- Sa Wat Dee ~” 阿佻” - 遺失的部落 (6 月 2 日)
- [溫馨提示] 智在星期二 (6 月 13 日)
- 感謝大家參與樂聚輕筵 2017 (照片集有效期至 2017 年 6 月 10 日)
- 最新同事及會員優惠：電訊優惠

校園資訊：

- [溫馨提示] [2017 年「香港科技大學傑出服務獎」](#)：誠邀提名員工參選 (6 月 30 日前)

1. 舊貨新賣活動：招募義工及義賣物品

舊貨新賣活動：招募義工及義賣物品

校園舊貨新賣活動將會在 2017 年 6 月 3 日及 10 日(星期六)上午 9 時至下午 1 時舉行。

職員會現招募義工及呼籲有心同事捐出全新或保存良好的二手貨品，盈餘將捐贈給慈善團體。有興趣的義工，請聯絡曹錦然先生 eokytso@ust.hk (電話 3469 2061)。

有心捐出新舊物件者，請在 5 月 29 至 6 月 9 日 放在大堂入口處保安部收集箱內。

[科大教職員活動小組]

2. [\[溫馨提示\] 詩歌齊分享 \(5 月 31 日\)](#)

[科大教職員基督徒團契]

3. 午間講座：- Sa Wat Dee ~” 阿佻” - 遺失的部落 (6 月 2 日)

『阿佻』(Akha)，位於泰北海拔 3000+英尺的高山。在這片「金三角」的土地上，無國籍、無身分、無法下山求職謀生的阿佻族人，除了種植玉米、黃豆糊口之外，還種植鴉片。難以想像有人願意卸下高薪厚職、飛越 3500 公里、深入山區，在阿佻推行有機耕種，讓貧農邁出改善生活的第一步。『以目觀看，讓心觸動』，Brian Cheng 會為大家述說被世人遺忘的阿佻族人與大地共生共存的動人故事；以及將阿佻的農作物與市場接軌的經過。

日期：6 月 2 日（星期五）

時間：1:00 - 2:00pm

場地：LT-E

語言：廣東話

講員：Brian Cheng

香港國際饑援會總幹事, 曾任科大學生事務處學生輔導員

詳情：[活動海報](#)

[科大教職員基督徒團契]

4. [\[溫馨提示\] 智在星期二 \(6 月 13 日\)](#)

[科大教職員基督徒團契]

5. 感謝大家參與樂聚輕筵 2017

我們在 2017 年 5 月 10 日舉辦了樂聚輕筵。80 多名會員在新的校內酒店會議室共聚一堂，互相認識。藉此歡聚時刻，我們特別感謝和告別前任科大職員會幹事馮蘇若懿、林秉惠和林乾禮，他們將於 6 月 30 日退休。請瀏覽照片集，分享我們歡聚的時光：

<https://drive.google.com/open?id=0B6VxrNZZAjFueG1DVGltVHFcbTA>

(照片集有效期至 2017 年 6 月 10 日)

我們非常感謝會員的支持，期待在將來的活動中見到您。

[科大教職員活動組]

6. 最新同事及會員優惠：電訊優惠

最新優惠

- 每月[電訊優惠](#) (至 6 月 30 日)

詳情請瀏覽此網頁：http://staff.ust.hk/service_off.html

[科大教職員福利小組]

校園資訊：

- [\[溫馨提示\] 2017 年「香港科技大學傑出服務獎」：誠邀提名員工參選 \(6 月 30 日前\)](#)

香港科技大學教職員協會

2017 年 5 月 29 日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣：http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊：<http://staff.ust.hk/interest.html>

=====